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Astrology is almost as old as mankind, and has helped countless people throughout
the ages. And although knowing astrological basics can tell you a lot, a more in-depth
look into this ancient art can reveal so much more.In PLANETS AND POSSIBILITIES,
certified astrologer Susan Miller shows you how astrology can help you envision new
possibilities for your future, ones you may never have considered. You will learn about
the myths the Greeks and Romans attached to the twelve zodiac signs to explain their
characteristics. As you read these stories, Susan Miller shows you how their
interpretations can help you fully understand your sign and perhaps see yourself in a
whole new way! She also shows you how every Sun sign has a guardian planet that
strongly influences the personality of each person born under that sign. For example,
Sagittarius is ruled by Jupiter, the planet of prosperity and good fortune, and
contributes to the happy-go-lucky Sagittarian approach to life. What will your ruling
planet say about you? In addition, PLANETS AND POSSIBILITIES helps you learn which
careers may be luckiest, most profitable, and fun for you. Discover the best ways to
handle your cash flow and the ideal way for you to get rich. Be more fit by following the
natural tendencies of both your personality and your body, find out more about your
romantic side and how to attract the person right for you. Astrology can help you
uncover your latent gifts, affirm your hunches, gain the courage to take risks, build your
confidence, and seize opportunities. Astrology can also offer powerful insights into the
personalities of the people around you. Life your life to the fullest! Investigate your
untapped potential!

作者介绍: 

苏珊米勒（Suan
Miller）出身星座研究世家，是享誉全球的美国著名星座专家、畅销书作家、专栏作家
。1995年，她推出“星相地带”网（Astrology
Zone），每月页面浏览量达到1700万。由于预测奇准，成为美国政要及巨星御用星座
分析师，被誉为全球最准的预言家。现为时代华纳的签约作者，担任《纽约时报》每日
星座专栏作家，并定期为美国、香港、日本的杂志撰写星座专栏。其作品被翻译成日语
、西班牙语、中文、土耳其语等多种语言。

苏珊米勒在全球拥有6亿粉丝，在中国至少有50万苏珊迷。她被亲切地称为“美国神婆
”、“苏珊大妈”、“三妈”，作品也被ATS星译社、苏珊米勒中文网、豆瓣网等网站
的网友自发翻译成中文，在华语论坛被大量转载。
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书评

苏珊大妈在国内出的第一本书，可叹磨铁非要说自己全面垄断了苏珊的所有中文版权，
造势是造势，为了商业目的说谎有用吗？
书还是不错的，内容也很丰富，只是版本确实又大又厚，拿起来不太方便。
目前是床头书，没事就翻一下。  

-----------------------------
看了很长时间的一本书。读完大致了解了星座的基础知识，包括星座符号，属性，阴阳
，守护星，星座传说等等，挺好的一本星座入门丛书。对照了一些身边的朋友，感觉里
面说的星座特点和性格也挺在理的，是很好的休闲书籍。  

-----------------------------
不想喷谁，更不想针对谁，有那个实力就拿出来，本来一直看三妈运势，经常去百度，
结果都谈出来唐立淇……不想说任何话了，没得人看，非要强制性谈出来恶心别人吗？
是你运势就是你的，别人愿意看那是别人的事，不是你的，打着别人的幌子出来恶心谁
？有些东西不是靠在百度一直顶...  

-----------------------------
书的内容很全，很厚的一本，觉得买的挺值的，每一个星座的分析也很透彻，还有一些
神话故事，从性格的阐释到与人际交往，真的是一本不错的书哦！作为三妈的超级铁粉
，顶一下哈~~~看过才知道，星座还有那么多的分类，星盘还有那么多讲究。真的是孤
陋寡闻喽！在这里稍稍填补一下空...  

-----------------------------
三妈的这本书，刚开始，我以为只是和一些什么笔记本里一样泛泛的讲一些星座。但是
读完后，我发现，整本书都很吸引人，序言更是吸引我，我一直觉得我有这方面的直觉
，也想心血来潮去学习星象，但是看了三妈讲了一些话，我觉得三妈是一个非常非常有
责任感非常专业的星相师。以前...  
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